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 תרבות משרד

 

 משרדה מנהל
 לאחר מס' ישיבות, השגת סבסוד מלשכת  – אירועי תרבות במתחם הפקולטה לרפואה, שילוב הוועדים באירועים

לראשונה אירוע של משרד תרבות, בפקולטה לרפואה. שיתוף פעולה פורה מצד וועד רפואה. האירוע דיקן קיימנו 

 צופים נהנו מהאירוע. יצרנו פה תקדים שיגרום להמשך פעילות גם במתחם ברפואה! 200מוצלח וכהיה מאוד 

 י התקציב לקונספט לאחר אי הסכמה בין וועדים המארגנים של מסיבת סוף שנה, והגעה למצב כ – בירה ונשירה

המסיבה שלהם איננו מתכנס, הוחלט לבטל את המסיבה ולקיים במקום זאת בירה ונשירה עם אפטר מסיבה. 

 בדשא המרכזי.איש נהנו מהאירוע המוצלח שהיה  1500כ

 0הפקה ייחודית שקיימנו בשיתוף עם סטודנטים מהמגזר, באולם הקולנוע. המופע היה מלא עד   -מחזמר למגזר 

 ויצר מצב שגם הסטודנטים דוברי השפה הערבית נהנים מחיי תרבות ברמה גבוהה, תמורת מחרי נמוך!מקום 

 בצהרי יום ד' האחרון לפעילות משרד תרבות במהלך סמסטר אביב, קיימנו הופעה סיום סמסטר עם  -צהרי הנשיא

להיות ברמה אחת מעל הזמר משה פרץ. ע" להתגבר על עומס החום גם דאגנו להצללה מדהימה שגרמה לאירוע 

 כל המופעים הקודמים שהיו.

 שנים האחרונות כל  3מזה כל שנה מתקיים טקס אס"א טכניון באולם הקולנוע של אס"ט. ב -טקס סיום אס"א טכניון

מנכ"ל -טקס שכזה נגמר עם הרבה טעם מר וחוסר הצלחה. השנה התגברנו על זה ובעבודה משותפת עם בוריס

 פיק את האירוע ולעלות על המצופה.אס"א טכניון הצלחנו לה

 

 רועיםאי
 מתחילת הקדנציה הנ"ל יש עלייה במספר האירועים הפקולטיים, שיתוף הפעולה פורה  -אירועי וועדים פקולטיים

מאוד ומגיע להישגים מדהימים, וועדים חוברים זה לזה ומארגנים אירועים למס' פקולטות ביחד בלי הדחיפה 

 משרד תרבות. הראשונית מצד

 מדמ"ח.-החודש הפקולטות שקיימו אירועים פקולטיים הם: פיזיקה,ביולוגיה,אווירו',כימית, צהרי דיקן 

 שמירה על טיב הקשרים עם הגורמים הטכניונים ובמיוחד עם מחלקת הבטיחות שמלווה אותנו במגוון  -קשרי חוץ

 רחב של אירועים אותם אנו מקיימים.

 

 תפעול
 הסידור של חודש יולי הוכן על ידיה, אני מצרף לכם ייצוא לקובץ -המערכת עובדת ופועלת  -ת "משמרות"מערכ 

EXCEL מכיוון שאין לכם משתמש באתר של המערכת)asat.mishmarot.com(  

 רכשנו ציוד חדש שהתבלה ך שהם מדוגמים ונראים כהלכה. המחסנים עברו מתיחת פנים, כ -רכש-מחסני האגודה

והיינו צריכים על מנת לקיים מספר אירועים גדולים שקרו החודש ביניהם אירוע מרכזי של הפקולטה להנדסת 

 מכונות.

http://asat.mishmarot.com/
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 במתכונת הנ"ל ההרקדות ימשיכו להתנהל כרגיל, האחמש"ים יעבדו אך ורק בימי  -מעבר למתכונת מבחנים/קיץ

עבודה על פרויקטים מרכזיים הן שיתופי פעולה עם מועדונים והן שיתופי פעולה עם תוכן ועבודה עם   ההרקדות.

 אוניברסיטת החלל.

 

 תוכן
 קדנציה הבאה מור שי, לאחר מכרז מאוד התקיים מכרז לרכז תוכן, בו נבחר ל 23.6בתאריך  -מכרז לרכז תוכן

 מועמדים מאוד חזקים. ארוך ואינטנסיבי בו התמודדו שלושה

 קולנוע: 

 סרטי ילדים כל יום ג'

 + שידור מיוחד לפרק האחרון!לאפריל( 25כל יום ב' )מההתחלה ב 6משחקי הכס עונה 

 שידורי ספורט למיניהם, ליגת האלופות, שיתוף פעולה עם רכז הספורט ורכז מועדונים.

  את וננסה לקיים את מירב השידורים של המפעל בעקבות תקופת מבחנים אנו מתגמשים בכל ז -2016הקרנת יורו

 הקמת קובץ משותף ע"מ לנהל זאת על הצד הטוב ביותר.-הנ"ל. )מאמץ כלל אס"טי(

 

 מועדונים
 סדנת פיילוט  -מסטר הבא ישולבו סדנאות נוספות. כך נקבע בשיחה עם אריה ודניאל מקמפוס תוססבס -סדנאות

 .ה לוועד כימיה. הביקורות היו טובות מאודשל שוקולד התקיימ

 קופסה,  אימפרוב, משחקי -כמו כן בכל המועדונים התקיימו אירועים של קבוצות קבועות וביניהן-אירועים קבועים

תפילה לסטודנטים נוצרים,  התא הגאה, התא הנגיש, מפגשי מדיטציה, מפגשי לימוד בנושא יהדות ופילוסופיה,

בנוסף לאלו במועדונים היו הקרנות של משחקי  צרפתית. יינות ברקים, מפגשים בין דוברימפגשים של תוכנית הצט

 ) בשלבים המוקדמים משחקים שונים מהמשחקים ששודרו בקולנוע(. ליגת האלופות במקביל לשידורים בקולנוע

 ן בוצעו אמש התקיים באדוה"ט ערב גיבוש למכינה. חשוב לציין שהלקחים שהופקו מהשיחה עם סרגיי מכלי

כאשר המפעיל )אלירן לוי( מקפיד על סאונד בעוצמה סבירה ועל הנעשה  23:00שעת קיפול האירוע  -במלואן

 במקום.

 

 פרויקטים
תוכנית רכש למועדונים יצאה לדרך. לאחר שיחות עם אריה בנוגע למה חסר לשיפור המועדונים נקנו שתי קונסולות של סוני 

ילונות חדשים )הנוכחיים בלויים ונראים רע(, ואנו עובדים על חידושים נוספים, הן בפן של למועדונים. לאדוה"ט הוזמנו וו 4

 הנראות והן בפן של הפיכת המועדונים למקומות אטרקטיביים יותר.

 

 

 



 

4 

 

 אגודת הסטודנטים בטכניון

Technion Student Association 

 

 נגינה חדר
 ה' -א'בעזרת צוות העובדים המיוחד שנבנה בעבור חדר הנגינה, החדר עובד בין הימים  -פעילות חדר הנגינה

במתכונת של זמן חזרות וזמן "ג'אם סאשן" המאפשר למגוון רחב של קהלים להגיע ולהנות מהחדר, הן להקות והן 

 נגנים וזמרים מתחילים.

 אירוע הדגל של חדר נגינה בשילוב עם "קמפוס תוסס", בו הוצג לקהל הרחב חומרים של להקות  -צהרי להקות

י מטרות פרסום לחדר הנגינה, במה להשמעת התוצרים של הסטודנטים סטודנטיאליות. האירוע נועד להשיג שת

 שעבדו כל כך במהלך כל השנה!
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 האקדמית עדהוהו

 הוועדה ראשות
  ם בנושא נהלי הבחינות וחידודים לקראת ינשלח מייל בתפוצת הרכזים האקדמי  –הכנות לתקופת הבחינות

סבוק השונות טופס דיווח על תקלות בתקופת המבחנים על מנת יבקבוצות הפיהתקופה הקרבה. פורסם והופץ 

 לרכז את כלל התלונות וליצור פלטפורמת דיווח נגישה יותר, לאור הצלחתו של הטופס בסמסטר החולף.

  הפלקט נתלה ברחבי הקמפוס למען חידוד זכויות הסטודנטים הרלוונטיות  –זכויות הסטודנט  –הפקת פלקט

 ינות.לתקופת הבח

  לאור רישום נמוך ובעיה תקציבית כמעט ולא נפתח הקורס, אשר יועד  – 3פיזיקה  –פתיחתו והקלטתו של הקורס

להיות מוקלט בקיץ משום מס' הנרשמים הנמוך בתקופה זו , אך מפאת אילוצים שונים כמעט ונפלה היוזמה. לאחר 

הגב' קרן הקר ורכזת  –וועדה האקדמית שיחה של המרצה המיועד וס.דיקן הפקולטה לפיזיקה עם סיו"ר ה

הגב' הילה שמואל הצליחו הנ"ל לשכנע את הנודעים בדבר כי יש אפשרות להתגבר  –אקדמית בפקולטה לפיזיקה 

 על המכשולים ובכוחות משותפים הוחלט לבצע מאמץ נוסף ולהקליט את הקורס כבר הקיץ.

  הגב' לנואל , החליטה  –הרכזת האקדמית הנכנסת לאחר עבודה של  –ביטול עלות הסריקות בפקולטה לרפואה

 הפקולטה לוותר על גביית דמי הצפיה במבחן.

  'הפרופ' משה סידי אשר נעתר  –התקיימה פגישה עם המשנה הבכיר  –פתיחת אולמן )מרחב הלמידה( במועדי א

ו סטודנטים לבקשתנו והסכים לתקצב את פתיחת המרחב במהלך תקופת מועדי א' , את ההשגחה במקום יבצע

 בשכר.

  ראש  –התקיימה ישיבת הוועדה הכלל טכניונית אשר אליה זומן הדר' אפרים לב  –בחינת היקף קורסי המל"ג

המחלקה ללימודים הומניסטים ואמנויות אשר השתתף בדיון מלבד חברי הוועדה הקבועים. בדיון התבקשה 

קורסי מל"ג ונשאלה  –די הקורסים הנקראים הוועדה לדון בהיקף הנקודות אשר יש ללמוד במסגרת חובת לימו

מדוע לא ניתנת לסטודנט האפשרות ללמוד כל קורס שיחפוץ להעשיר בו את דעתו במקום  –השאלה הנוספת 

 ימים אלו אשר נמצאים כיום ברשימה. הדיון לא הסתיים.להגביל אותו לנושאים מסו

 

 מילואים
  הסמכה.מול דיקן לימודי  2.3.3סיום הטיפול בתקנה 

  עבור משרתי מילואים. בחינם 2יוזמת סדנאתון בפיזיקה 

  קבלת אות מגן המילואים. -השתתפות בטקס 

 

 משמעתי בדין ליווי
 נסגרו: 6תיקים מתוכם  19החודש טופלו ע"י צוות הליווי בדין משמעתי 

 .תיק אחד נסגר לאחר החלטת התובעת לגנוז את התלונה שהוגשה 

 של הסדר טיעון. שאר התיקים נסגרו בהליך 

 4 .מהתיקים שנסגרו נגעו להעתקות תרגילי בית, ושני התיקים הנותרים נגעו להתנהגות בלתי הולמת 

 

 מצב התיקים הפתוחים:

 3 סף סגירה )הסדרי טיעון חתומים(.-תיקים על 

 .סגירת תיק אחד מתעכבת תקופה ארוכה בעכבות העובדה שהנושא נמצא בבירור של התובעת 

 4  סטר חורף תשע"ז.מלכדי משפט בהרכב שופטים בתחילת סתיקים עשויים להגיע 

 .)תיק אחד נוגע למקרה חמור מאוד לכאורה )כזה שהעונש הצפוי בו הוא תקופת הרחקה ממושכת בפועל 
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 למידה תומך
 

 משרדה מנהל
  של בוגר טכניון.. בשיתוף רכז מילואים. נפתח בעקבות יוזמה 2סדנת תגבור חינמית למילואימניקים בפיסיקה 

  20.6.16עקב אירוח אוניברסיטת החלל הבינלאומית בטכניון. החל מה 4סגירת קומה. 

 .תיאום כיתות מול אולמן באישור עדנה אדלר. בשיתוף יו"ר אקדמית 

 "ט. סקר קורסים כמו בניית אפליקציות, אנימציה ממוחשבת, בניית מדפסת תלת סקר קורסי הטכנולוגיה של אס

 מימד ועוד. בעקבות יוזמה של סטודנט בטכניון. תוכנית להמשך עבודה ושיתוף פעולה עם יו"ר מדמ"ח.

 הכנסת סט ספרים יוקרתי בנושא בנייה, מיועד לסטודנטים באדריכלות נוף,  -חתימה על חוזה עם מרצה באזרחית

 ואזרחית. יש לדאוג לפרסום בעמוד אס"ט ובעמוד קורסים וחוברות. רכיטקטורה א

  2ספר תרגולים המד"ח. בהמשך ירצו להעביר ספר בחדו"א -עם הסופרים דורון ונתנאל פגישה. 

 .בניית תכנית בסיסית לתחילת עבודה על מכינה לעיצוב ואדריכלות בקיץ 

 משרד על קצה המזלג.מופע מוצלח בו הובאו הישגי ה -סיכום חציון 

 הצגת לו"ז קרוב, סיכום הפסטיבל, הצגת תכנית קיץ, רישום הישגים והעלאת  -ישיבת משרד שנייה הסמסטר

 קשיים ובעיות.

 

 כרטיסים
  החודש יצא לדרך פיילוט הכרטיסים החדש "ארנק דיגיטלי" בהם השתתפו סטודנטים בפקולטה להנדסה אזרחית

 ים חדשים, בעלי פס מגנטי יחיד. הכרטיסים טרם חולקו לסטודנטים.כרטיס 130-וסביבתית, הונפקו כ

 כרטיסים לסטודנטים שהגיעו במסגרת תוכנית  160-בחודש יוני הונפקו כISU (International Space 

University.הכרטיסים הונפקו עם עיצוב מיוחד .) 

  ראשון, מכינה, ביה"ס להנדסאיים  כרטיסי סטודנט בתוכם כרטיסים לתואר 160-הונפקו כ 2016 בחודש יוני

 ניזוק. \ותארים מתקדמים. סיבות ההזמנה הן: כרטיס סטודנט חדש, אובדן כרטיס סטודנט, שינוי פרטים

 

 וחוברות חנות
 :עבודה עם בית דפוס קופיטק 

הזמנות חדשות. הועבר מלאי חלקי של הפקולטה למדעי  4המשך העבודה מול קופיטק, בחודש יוני בוצעו כ
חוברות. המשך העברת מלאי  60כ  -חוברות. מלאי כולל שנמצא בקופיטק כרגע  30מדובר על כ -חשב המ

 תתבצע במהלך חודש יולי.
 

 :רענון מלאי חוברות 

 חדשות.  3חוברות מעודכנות, ביניהן  12 החודש הוכנסו לחנות
 ולא מעודכנות מחנות החוברות. חוברות ישנות  20הורדו סה"כ 

, בו ניתן לעיין ולמצוא את כל החוברות הקיימות בחנות. בהמשך הקובץ 2016הוכן קטלוג חוברות חדש לאביב 
 יעלה לאתר אס"ט.

 

 :פרסום 

 קבוצות פייסבוק ובדיוור השבועי. -פרסום החוברות החדשות במדיה החברתית 
 

 :עבודה מול אפקט 

 רה מלכה(.וספו מוצרים חדשים במדפים )מטקות, חודש מלאי של בינ
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 :כוח אדם 

 גוייס קלדן.
 להשלמת הפערים במהלך החודש )מבחינת משכתבים(.נקבעו ראיונות 

, על מנת להעלות רמת חוברות קיימות ותיקונן, וכן יצירת חוברות העובדים מתכוננים לעבודה שוטפת בקיץ
חדשות לקראת מועדי ב', סוף סמסטר הקיץ והשנה שבפתח. חלקם הגדול פנויים בקיץ ומתכננים להשלים פערים 

 שצברו במהלך השנה.

 נושא זה  - כרגע קיים פער ואין משכתב מהפקולטה להנדסת מכונות וחסר משכתב נוסף לפקולטה להנדסת חשמל

 תראיונו, נוצר קשר עם דוברת האגודה לפרסום במדור דרושים. כמו כן, נקבעו םהוועדיבטיפול, נוצר קשר עם 

 למהלך חודש יולי להשלמת פערים אלה. 

 
 

 :)ום הוצאת חוברות נוספות, הוצאת חוברות מעבדה ראשונות, קיד משימות לחודש העוקב )רכזת החוברות

פגישות אישיות נוספות לצורך הכוונה ומתן מוטיבציה, תקשורת תמידית עם הועדים בהם חסר 

ופרסום בדיוור השבועי לגבי השלמת כוח האדם נוסף, עבודה על הדברים שהועלו בישיבת  משכתב 

 המשכתבים והקלדים.

  :הכנה , שילוט חדש בחנות, עדכון שמות וכריכות בחנותמשימות עתידיות שרכזת החנות עובדת עליהן

 להעלאה של החוברות לדף האינטרנט של אס"ט.

  

 קורסים
  חדרים-   

 עובדים ישירות מול אולמן בנוגע לחדרים.
 אין בעיה לקבל חדר אבל עדיין אנחנו מקבלים חדרים נחותים באופן סיסטמטי )כנראה זו ההנחיה(.

אנחנו לא מקבלים שיתוף פעולה מלא מאולמן, פעמים רבות אנו מגיעים לכיתות שמוזמנות לנו והן נעולות/ 
 מוזמנות ע"י מישהו נוסף.

אחרי שדיברנו שוב ושוב עם הגורמים הרלוונטים  באופן קבוע המזגן בכיתות מפסיק לפעול בשעה מסוימת, גם
 והובטח לנו שהנושא יטופל/מטופל/סודר. הסטודנטים טוענים ובצדק שאי אפשר ללמוד ככה...

 חשוב לציין שבידי הגורמים הרלוונטים באולמן לו"ז מפורט של כל המפגשים שלנו בכיתות אצלם. 
 

 :פרסום  

 ס.תלוי על כל לוחות המודעות בקמפו -פוסטר
 מקפידים להופיע בעדכון השבועי כמה שיותר -הפרסום השבועי

לפוסט  people reached 1300-5129)  מקפידים לפרסם בדף הפייסבוק שלנו שזוכה לצפיות רבות  -פייסבוק
לפי פייסבוק(. בנוסף פרסום אינטנסיבי בכל הקבוצות הרלוונטיות לכל קורס )קבוצות פקולטיות וקבוצות של 

 ש שמועות שהממים עובדים...קורסים(. י
  

 :פק"לים 

התחילו להתקיים קורסי הכנה למבחנים הלו"ז לתקופת המבחנים כבר סגור )למעט מספר  -תקופת המבחנים
קורסים פקולטיים שהגיע לגביהם דרישה בימים האחרונים ואנו עושים מאמץ לקימם למרות הקוצר בזמן(. 

התוכנה של אדריכלות( ורובם יתקיימו בוודאות )בחלק האחר רשימות קורסים )לא כולל קורסי  29מתוכננים כרגע 
 ההתעניינות ממשיכות להתמלא(.

 התחלנו לדבר עם המדריכים ולהיערך לתקופת מועדי ב'. -מועדי ב
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פ הניב פירות, נפתחים לקראת תקופת מבחנים מספר קורסים שהם תוצאה ישירה הניסיון לשת"  -שת"פ ועדים
או עקיפה של המייל שנשלח. אני עדיין מקבל פניות בנוגע לשיתוף פעולה )קצת באיחור(. אני מאמין שעם הזמן 

 הועדים ילמדו את שיטת העבודה והנושא יפרח.
שיכים במרץ עם הקורסים הפקולטיים בתקופת גם בתקופת המבחנים אנחנו ממ -פתיחת קורסים פקולטיים

 קורסים מוכווני פקולטות. 8המבחנים הקרובה אנו מציעים 
בקורסים רבים עולה טענה מקרב הסטודנטים שרמת הידע של הסטודנטים בכיתות שונה  -קורסים יותר הומוגנים

במקצועות מסוימים מספר בתקופת המבחנים הקרובה מערך הפק"לים מציע  מאוד וזה פוגע בקצב ההתקדמות. 
קורסים שונים בהיקפם וברמתם )מתחילים/מתקדמים(, זאת על מנת לאפשר למידה יעילה וזורמת יותר. זהו 

 פיילוט אם נראה שקיים ביקוש מספיק בשביל לפתוח קבוצות לפי רמה נמשיך להתקדם בכיוון הזה.
לנו לקבל פידבקים מהסטודנטים. נחשוב נשלחו משובים על פק"לי הסמסטר. חשוב  -קבלת משוב מהסטודנטים

 על דרכים להעלות את אחוז ממלאי המשובים בקרב משתתפי הקורס.
הנוהל החדש מפורסם בכל הפק"לים שנפתחים עד כה, אין בעיות מיוחדות שנובעות -שינוי נוהל הביטולים

 מהשינוי.
 צריך לכתוב נוהל נוסף שיתאים יותר לקורסי הכנה למבחן.

 

 קורסים 

ההכנות הושהו כדי לתת לנו זמן להבין מספר דברים בנוגע לבחינות הסיווג,  -לבחינות הסיווג בקיץ הכנות
 ולמקום של מערך הפק"לים בהקשר זה.

קורסים בתוכנות שונות ובפורמטים שונים  6גובש לו"ז לקיץ ובו מוצעים  -קורסי תוכנה מקצועיים לאדריכלים
יקוש גבוהה כפי שציפינו ועומדת לפנינו עוד דרך ארוכה של שת"פ עם )שבוע מרוכז/קורס פרוס( נראה כרגע שהב

סטודיו אלטרנטיבי* אני מקווה ומאמין שבמהלך השנה הבאה נכפיל ואף נשלש את מספר קורסי התוכנה 
 לאדריכלים שנציע.

  שקיבלנו *חשוב לציין שסטודי אלטרנטיבי נחשבים מעבירי הקורסים הטובים ביותר במקצועות הנ"ל )לפי המידע

מהסטודנטים של אדריכלות(. עד עכשיו חלק מהסטודנטים לא השתתפו בהם בגלל מחירם. מיותר לציין שהמחיר 

שלנו "בר השגה" כתמיד. כמו כן בהגשת הקורסים דרך מערך הפק"לים אנחנו מאפשרים גם לסטודנטים מעוטי 

  ין הסטודנטים. יכולת להשתתף )באישור דרך מלכה כמובן( ובכך מקדמים את השוויון ב

             

 עובדים 

 ויס מוחמד אבו ג'בל )מתרגל מהפקולטה לה. כימית(.ג
 גויס ליאור מנשה מדריך מנוסה למקצועות המתמטיקה שעבד לפני כן בהדרכת קורסי תגבור באוב"ג

 במגעים עם מתרגל נוסף מהפקולטה לה. מכונות
 ם. )גויס ע"י מוחמד ועד כה לא נמצאה לו עבודה( מדריך חדש )ומבטיח( באורגנית מתחיל להעביר קורסי

 )עינת גוזני( שתעזור ל מיה בעבודה הארגונית של מערך הפק"לים.  גויסה סטודנטית נוספת 
 

 "סדר ארגוני" 

 באופן כללי, יצירת נהלי עבודה נכונים ומסודרים למערך הקורסים.
 עבודה מסודרת יותר מול החנות והבהרת הדרישות ההדדיות כדי לאפשר עבודה יעילה יותר ונטולת טעויות.

 חלוקת עבודה מסודרת ושיפור נהלי העבודה בתוך מערך הקורסים. )בין הרכז לעוזרות הארגוניות(.
זה( במטרה לצמצם  יצירת נוהל מסודר והוגן לפתיחת תשלום על קורס והתנהלות מול הסטודנטים )בהקשר

 …" .למינימום )ולהיות מוכנים עם תשובה( לטענות בסגנון "לא הספקתי להירשם וזה לא הוגן
 

 תוכנית להמשך 

 פגישה מסודרת עם דינה לקביעת נהלי עבודה מסודרים בין מערך הפק"לים להנה"ח.
 קביעה וישום נוהל של קשר רציף עם כל המדריכים שאיתם אנו עובדים.

 מסודר לפתיחת קורס )מבחירת המדריך ועד קבלת המשוב(. כתיבת נוהל
 כתיבת מסמך מסודר עם הנחיות לחנות החוברות )כזה שימנע טעויות ואי הבנות גם כשיוספה לא נמצאת(.

 יצירה ועבודה עם טפסי "רשימת המתנה".
 יצירה ועבודה עם טפסי "החזרים לסטודנטים".
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 וחות זמנים.כתיבת נוה"ל מסודר לפתיחת סמסטר כולל ל
 

 חונכויות
 :מרתונים 

ביצענו מרתון מוצלח מאוד שכלל השתתפות מרובה של הסטודנטים, שכללה שיעורי עזר, בסגנון  : Cפת ש
 אנשים בערך לשיעורים אלו. 50פרונטלי)כמו תרגול( ,והייתה היענות של 

 בעלת היענות רבה הרבה יותר מסמסטר קודם. הסמסטר כהצלחה, Cניתן לסכם את החונכות ב
והיה צורך בשני חונכים  בכללי הייתה דרישה יחסית גדולה לפיסיקה הסמסטר, בוצע מרתון מוצלח גם כן, פיסיקלי:
 .חוסר בחונכים עקב** 2**לא בוצע מרתון בפיסיקה  במרתון.
 לא יבוצע מרתון בכימיה אורגנית בכימיה כללית ויסודות הכימיה. י המרתון ביול 18-17יבוצע ב כימיקלי:

 

 

 

 

 

 

 

 


